

GALERIE

Biografie

Ibrahim Mahama

Ibrahim Mahama nutzt die Transformation von Materialien, um Themen wie Ware, Migration, Globalisierung und wirtschaftlichen Austausch zu untersuchen. In seinen großformatigen Installationen, die oft in Zusammenarbeit mit anderen entstehen, verwendet er Materialien, die er im städtischen Umfeld gesammelt hat, wie etwa Holzreste oder Jutesäcke, die zusammengenäht und über architektonische Strukturen drapiert werden. Mahamas Interesse an Material, Prozess und Publikum führte ihn zunächst dazu, sich auf Jutesäcke zu konzentrieren, die ein Synonym für die Handelsmärkte in Ghana sind, wo er lebt und arbeitet. Mahama wurde 1987 in Tamale, Ghana, geboren und erhielt 2013 seinen MFA in Malerei und Bildhauerei von der Kwame Nkrumah University of Science and Technology in Kumasi, Ghana. Er lebt und arbeitet in Tamale.

Mahama hatte bereits mehrere Einzelinstallationen in Accra und Kumasi, sowie Einzelausstellungen in Dublin, Michigan und im White Cube in London.

Biography

Ibrahim Mahama

Ibrahim Mahama uses the transformation of materials to explore themes of commodity, migration, globalization, and economic exchange. In his large-scale installations, often made in collaboration with others, he uses materials collected from the urban environment, such as wood scraps or jute sacks, sewn together and draped over architectural structures. Mahama's interest in material, process, and audience initially led him to focus on jute sacks, which are a synonym for the commercial markets in Ghana, where he lives and works. Ibrahim Mahama was born in Tamale, Ghana in 1987 and received his MFA in Painting and Sculpture from the Kwame Nkrumah University of Science and Technology in Kumasi, Ghana in 2013. He lives and works in Tamale.

Mahama has had several solo installations in Accra and Kumasi, as well as solo exhibitions in Dublin, Michigan and at the White Cube in London.



© Juan Saez

Press Contact

Galerie Wedding
Raum für zeitgenössische Kunst
Müllerstraße 146 – 147
13353 Berlin

Malte Pieper
presse@galeriewedding.de

www.galeriewedding.de
facebook.com/galeriewedding
instagram.com/galeriewedding

WEDDING